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PROTOKÓŁ Nr 70 /19 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 20 listopada  2019 r. 

godz. 12.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 4 członków Komisji: 

 

1. Grzyb Andrzej  

2. Jarosz Janusz  

3. Komorowska Regina  

4. Sobiechowski Wiesław  
 

nieobecni na posiedzeniu KGKiM – 0 członków Komisji: 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Sprawy mieszkaniowe. 

5. Spotkanie z Dyrektor MOPS Beatą Wrzesińską w celu omówienia działalności DPS 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych  

na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty- 

97.2019  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych  

z usługami opiekuńczymi – 98.2019  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości- 

101.2019  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra- 102.2019  

10. Analiza wstępna projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 103.2019 

11. Analiza wstępna projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Kamienna Góra na 2020 

rok – 104.2019  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – 

105.2019  

13. Zapoznanie się z pismem Wojewody Dolnośląskiego w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli oraz stanowiskiem w sprawie Przewodniczącego RM- 

BRM.0711.24.2019 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta 

w/m na wniosek do projektu budżetu na 2020 rok mieszkanki miasta – 

BRM.0005.13.2019 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.130.2019 
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16. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.140.2019 

 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.  Sprawy mieszkaniowe. 

 

Komisja w sprawach mieszkaniowych przyjęła następujących mieszkańców:  

 

• Pani ……….. zamieszkała w Kamiennej Górze w sprawie zamiany mieszkania. 

Pani zgłosiła zastrzeżenia do obecnie zajmowanego mieszkania, stwierdziła, że lokal 

jest zbyt mały jak dla jej 10 osobowej rodzinny. Ponadto poinformowała, że mimo 

przeprowadzonego remontu w lokalu pojawiła się wilgoć, wciągu ostatnich 8 

miesięcy Pani malowała ściany 10 razy. Na ścianach pojawił się grzyb, brak 

wywietrzników w oknach oraz wentylacji. Skarży się, że dzieci nie mają miejsca na 

naukę i zabawę, śpią po kilka osób w jednym pokoju, co nie wpływa dobrze na ich 

rozwój. Dzieci są w różnym wieku od kilkuletnich po prawie dorosłe, które 

potrzebują swojego pokoju. W poprzednim mieszkaniu warunki były lepsze, 

ponieważ było tam 7 pokoi. Powiedziała, że potrzebuje mieszkanie o powierzchni 

minimum 80 m2.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski – poinformował, że zgodnie  

z obowiązującą uchwałą Rady Miasta Kamienna Góra mieszkania o powierzchni 

powyżej 80m2 zbywane są w drodze przetargu, ponadto miasto nie ma na chwilę 

obecną do zaproponowania lepszego mieszkania niż to, które obecnie Pani zajmuje.  

 

Pani ………. – powiedziała, że najlepszym rozwiązaniem dla niej i jej rodziny 

byłoby zamieszkanie w domu jednorodzinnym.  

   

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- odpowiedział, że miasto  
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w swoim zasobie nie dysponuje żadnym domem. Podpowiedział, aby  o taką 

nieruchomość zapytać w Gminie Wiejskiej Kamienna Góra.  

 

Pani ……… -  dodała, że do jej mieszkania nie przynależą pomieszczenia strychowe 

ani piwniczne. Nie ma miejsca na suszenie ubrań, zmuszona jest do rozwieszania 

prania w mieszkaniu, co również przyczynia się do powstawania wilgoci. Wyraziła 

chęć otrzymania mieszkania do remontu w ramach środków własnych.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej Ewelina Tokarska- poinformowała, 

że miasto nie ma w swoim zasobie mieszkania, które odpowiadałoby rodzinie pod 

względem metrażowym. Ponadto dodała, że jeżeli Pani chciała by się starać 

 o mieszkanie do remontu w ramach środków własnych zgodnie z przepisami musi 

spełniać kryterium dochodowe.  

 

Pani ……… – powiedziała, że stać ją na wyremontowanie mieszkania, ponieważ 

pobiera świadczenia rodzinne.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- wyjaśnił, że świadczenia 

rodzinne i inna pomoc z MOPS nie są dochodem i środki te nie są uwzględnianie przy 

obliczaniu kryterium dochodowego. Dochód jest to wynagrodzenie za pracę. 

Poinformował, że w chwili obecnej Pani nie kwalifikuje się do otrzymania mieszkania 

ani pod względem dochodu ani zagęszczenia. Dodał, że tylko Burmistrz może podjąć 

decyzje o ewentualnym przydziale mieszkania.  

 

Komisja zaopiniowała sprawy mieszkaniowe przedstawione przez Kierownika 

Wydziału Gospodarki Lokalowej Urzędu Miasta Ewelinę Tokarską /zał. Nr 1 do 

protokołu/.   

 

Ad.5. Spotkanie z Dyrektor MOPS Beatą Wrzesińską w celu omówienia działalności 

Domów Pomocy Społecznej.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski - przywitał przybyłą na 

posiedzenie Komisji Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beatę 

Wrzesińską oraz przedstawił temat spotkania. Dodał, że według  przedstawionej 

prognozy miasto będzie zobowiązane zapewnić w budżecie około 2 mln złotych na 

pokrycie opłat za osoby przebywające w Domach Pomocy Społecznej. Zapytał ile 
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osób korzysta dziś z takiej pomocy.  

 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- 

odpowiedziała, że na koniec miesiąca listopada 2019 roku w domach Pomocy 

Społecznej przebywa 45 osób z terenu Gminy Miejskiej Kamienna Góra.   

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski –  w związku z tak dużymi 

środkami zapytał o średni miesięczny koszt pobytu osoby przebywającej w DPS oraz 

o kryterium dochodowe jakie musi spełniać rodzina aby korzystać z zasiłku  

 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska-wyjaśniła, 

że średni miesięczny koszt pobytu jednej osoby to około 3 800 zł. Dodała,  

że większość osób korzystająca z takiej pomocy to osoby starsze pobierające 

świadczenia emerytalne. Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej 70 % dochodów 

takiej osoby jest zabierana na pokrycie kosztów jej utrzymania w DPS, natomiast 

różnicę pokrywa miasto. W większości przypadków świadczenie emerytalne jest  

na najniższym poziomie stąd wynika duża różnica dopłaty miasta. Odpowiadając  

na drugie pytanie poinformowała, że prawo do świadczeń pieniężnych z pomocy 

społecznej przysługuje: 

 

• osobie samotnie gospodarującej, której dochód nie przekracza kwoty 701 zł 

netto,  

• osobie w rodzinie, w której dochód  na osobę nie przekracza kwoty 528 zł netto 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski – zapytał, co w sytuacji gdy 

miasta nie stać na przekazanie aż tak dużych środków?  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- 

poinformowała, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej realizacja zadań z zakresu 

pomocy społecznej jest obowiązkiem jednostek samorządu terytorialnego. 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- stwierdził, że Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej powinien dołożyć większych starań w zakresie ściągalności 

opłaty od rodzin osób przebywających w DPS, ponieważ w 2019 roku wyniosło ono 

jedynie około 28 000,00 zł.  
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- dodała, 

że większość osób umieszczona w DPS to osoby samotne.  

 

Radna Regina Komorowska- zapytała, czy krewni osób korzystających z pomocy 

nie mogliby partycypować w kosztach.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- 

odpowiedziała, że zobowiązani do wnoszenia opłaty za pobyt w domu pomocy 

społecznej są: mieszkaniec domu, małżonek, zstępni oraz gmina, z której osoba 

została skierowana do domu pomocy społecznej. Dodała, że zstępni pokrywają 

różnicę (przy wymogu 300% kryterium dochodowego) przy osobie samotnej 

kryterium dochodowe musi przekraczać 701 zł (tj.2100zł), natomiast dla osoby  

w rodzinie 528 zł na osobę np. dla rodziny 3 osobowej 3 x 528zł.          

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- kilkukrotnie zapytał, czy kwota 

przedstawiona -1584zł (po 528zł na osobę w rodzinie) jest właściwą . Wyraził zdanie, 

że nielogicznym jest aby dochód na rodzinę był mniejszy niż na osobę prowadzącą 

jednoosobowe gospodarstwo domowe. Stwierdził, że miasto płacąc za osoby w DPS 

jest stratne, przez tak duże opłaty nie jest w stanie realizować potrzebnych inwestycji. 

Zapytał w jakiej wysokości środki należy przeznaczyć na dzieci korzystające z DPS? 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- 

powiedziała, że jest to kwota około 1 mln złotych. Ustawodawca ustalił kryterium  

i przelicznik. Dodała, że według ustawy o pomocy społecznej z 12 marca 2004 r. art. 

61 ust 2 pkt: 

 

2a) w przypadku osoby samotnie gospodarującej, jeżeli dochód jest wyższy niż 300% 

kryterium dochodowego osoby samotnie gospodarującej, jednak kwota dochodu 

pozostająca po wniesieniu opłaty nie może być niższa niż 300% tego kryterium, 

 

2b) w przypadku osoby w rodzinie, jeżeli posiadany dochód na osobę jest wyższy 

niż 300% kryterium dochodowego na osobę w rodzinie, z tym że kwota dochodu 

pozostająca po wniesieniu opłaty nie może być niższa niż 300% kryterium 

dochodowego na osobę w rodzinie; 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zwrócił się z prośbą  



6 
 

o sprawdzenie informacji i przygotowanie jej na Sesje. Wyraził zdanie, że Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej powinien poprawić ściągalność opłaty od krewnych 

osób przebywających w DPS.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- 

odpowiedziała, że co 4 lata Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze 

jest kontrolowany z całej ustawy o pomocy społecznej, nie zdarzyło się aby 

kontrolujący mieli zastrzeżenia, co do złych wyliczeń lub ściągalności opłat.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski-wyraził zdanie, że jeżeli miasto 

ma przeznaczyć 2 mln złotych a ściągalność od osób spokrewnionych jest  

na poziomie około 28 000,00 zł to wątpliwości co do ściągalności opłaty  

są uzasadnione.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska- 

powtórzyła, że większość osób przebywająca w Domach Pomocy Społecznej  

to osoby samotne. Poinformowała, że do dochodu rodziny nie wlicza się świadczeń 

rodzinnych. Nie ma możliwości przewidzenia majętności osób umieszczanych  

w DPS czy ich rodzin. Pracownicy MOPS sporządzają pisma do Urzędu Skarbowego 

oraz do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w celu weryfikacji przedstawionych 

dochodów. Sprawdzamy, czy mieszkańcy nie zatajają swoich dochodów aby uniknąć 

ponoszenia opłaty np. za rodziców przebywających w domach. Dodała, że wszystko 

odbywa się w granicach prawa, pracownicy mają bardzo dużo obowiązków i  

są obciążeni. Dodała, że pracownicy socjalni również w godzinach popołudniowych 

przeprowadzają kontrole rodzin objętych pomocą ośrodka.  

 

Ad.6. - 97.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Wydział 

Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 2 do protokołu/.   

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz poinformowała, iż ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

zakłada samofinansowanie się systemu gospodarki odpadami komunalnymi.  

Z pobranych opłat pokrywane są wyłącznie koszty funkcjonowania  systemu 
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gospodarowania odpadami komunalnymi, na które składają się między innym: 

 

1) odbieranie, transport, zbieranie, odzysk i unieszkodliwianie odpadów komunalnych; 

2) tworzenie i utrzymanie punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych; 

3) obsługa administracyjna tego systemu; 

4) edukacja ekologiczna w zakresie prawidłowego  postepowania z odpadami 

komunalnymi. 

 

W celu wykonania powyższych zadań konieczne staje się zabezpieczenie niezbędnych 

środków finansowych. Przedkłada się to bezpośrednio na mieszkańców, od których 

Gmina musi  pobrać opłaty w takiej wysokości, aby pokryły one realizację zadania  

w całości. 

Przeprowadzona analiza finansowa systemu gospodarki odpadami i kalkulacja opłaty 

za gospodarowanie odpadami wykazała, że niezbędnym dla zbilansowania systemu 

finansowania odbioru i zagospodarowania zbieranych odpadów komunalnych jest 

podwyżka opłat. Koszty funkcjonowania systemu gospodarki odpadami w całej Polsce, 

na przestrzeni kilku lat sukcesywnie wzrastają.  

Głównymi czynnikami wpływającymi na znaczący wzrost kosztów odbioru  

i zagospodarowania odpadów komunalnych są : 

- wzrost opłaty za składowanie odpadów; 

- wzrost ceny za gospodarowania frakcji „nadsita”; 

- wzrost minimalnego wynagrodzenia; 

- wzrost cen paliw i energii;  

- koszt dostosowania instalacji do nowych przepisów (zabezpieczenie roszczeń, 

monitoring wizyjny, nowe przepisy przeciw pożarowe) 

 

W 2020 roku przewiduje się wzrost ilości odbieranych odpadów komunalnych, w tym 

odpadów z tworzyw sztucznych. Ciągły wzrost ilości odbieranych odpadów 

komunalnych, przede wszystkim zmieszanych, w znacznym stopniu przekłada się  

na obecny wzrost cen.  

 

Nowelizacja ustawy z dnia 13 września 2013 r. o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach wprowadza obowiązek segregacji odpadów komunalnych. Ustawa nie 

przewiduje odpadów niesegregowanych. W przypadku, gdy właściciel nieruchomości 

nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, należy 
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określić stawkę opłaty podwyższonej. Określa się dwukrotność stawki podstawowej. 

Ponadto właściciele domów jednorodzinnych mogą wyposażyć się w kompostownik, 

wtedy będą płacili o 10% mniej.  

 

Państwo radni podejmując uchwałę dokonują wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra, na których zamieszkują mieszkańcy, od liczby 

osób zamieszkujących daną nieruchomość. 

 

Proponowana miesięczna składka za opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla metody określonej w § 1 w wysokości 20 zł od osoby zamieszkującej daną 

nieruchomość. Opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi iloczyn 

liczby osób zamieszkujących daną nieruchomość. W przypadku nieruchomości,  

na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  opłata  

za gospodarowanie stanowi iloczyn zdeklarowanej liczby pojemników o określonej 

pojemności oraz stawki opłaty tj. 20 zł.  

 

Ustala się miesięczną stawkę opłaty za pojemnik, w zależności od jego pojemności: 

1) dla pojemnika o pojemności 120 litrów – w wysokości 5,89 zł,  

2) dla pojemnika o pojemności 240 litów- w wysokości 11,79 zł, 

3) dla pojemnika o pojemności 1100 litrów – w wysokości 54,00 zł.   

 

Ustala się ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się  domki letniskowe lub inne nieruchomości 

wykorzystywane na cele rekreacyjno- wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez 

część roku w wysokości 160 zł rocznie od jednego domku lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe.  

 

Radny Andrzej Grzyb – stwierdził, że Gmina Miejska Kamienna Góra mająca 

największy udział  w spółce ponosi opłatę za innych udziałowców.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- odpowiedziała, że gmina im więcej produkuje odpadów tym więcej płaci. 

Gmina wiejska produkuje mniej odpadów niż gmina miejska.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz – zapytał czy zostały ustalone zasady 
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segregowania śmieci, ponieważ większość ludzi deklarując segregację odpadów i tak 

tego nie robi.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz-odpowiedziała, że ustawa nałożyła obowiązek segregacji odpadów, jednak 

ministerstwo nie opracowało rozporządzenia dotyczącego standardów czy  reguł 

segregacji odpadów.   

 

 Przewodniczący RM Janusz Jarosz- zapytał jak w takim razie będzie sprawdzane czy 

dany mieszkaniec segreguje odpady czy nie? 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz-odpowiedziała, że będzie to trudne zadanie. W przypadku nie wypełnienia 

przez właścicieli nieruchomości obowiązku zbierania  odpadów komunalnych w sposób 

selektywny, ustala się stawkę opłaty podwyższonej będącą dwukrotnością wysokości 

stawki ustalonej w § 2, 4 i 6 przedstawianej uchwały. Ustawodawca nałożył obowiązek 

sankcji w postaci 2 lub 4 krotności stawki podstawowej w przypadku braku segregacji 

– my proponujemy wprowadzenie  2 krotności stawki podstawowej.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- uznał, że nielogicznym jest, że im 

więcej śmieci gmina produkuje tym większa jest stawka. Powiedział, że powinno być 

na odwrót, stawka powinna być niższa.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- dodała, że Gmina Miejska Kamienna Góra ma obowiązek odebrania 

wszystkich ilości odpadów komunalnych wytworzonych w gospodarstwach domowych.  

Dodatkowo gmina miejska ma większą częstotliwość odbioru odpadów. 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski-zapytał, dlaczego koszty transportu 

odpadów są tak duże, skoro odległość do miejsca składowania i przetwarzania odpadów 

jest dużo mniejsza niż w przypadku innych udziałowców.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- poinformowała, że wynika to z umowy in-haus oraz z mniejszej 

częstotliwości odbioru odpadów z terenu innych gmin. Powiedziała, że rozmawiała  

z gminami sąsiednimi w sprawie podniesienia przez nich stawek , jednak są one ostrożne 
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w przekazywaniu informacji ze względu na wrażliwość tematu. Część gmin 

przygotowało już uchwały w sprawie zmiany stawki, jednak po konsultacji  

z Regionalna Izbą Obrachunkową muszą zmienić proponowana stawkę na wyższą, 

ponieważ pierwotnie źle skalkulowano koszty. Większość gmin do końca 2019 roku ma 

umowy ryczałtowe, po nowym roku się to zmieni. Od 1 stycznia większość 

udziałowców będzie miała zmienione stawki.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.7. - 98.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska /zał. Nr 3 do protokołu/.     

Podjęcie kolejnej uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi jest związane ze zmianą przepisów ustawy z dnia 12 marca 2004 r.  

o pomocy społecznej. Ustawą z dnia 19 lipca 2019 r. o zmianie ustawy o pomocy 

społecznej oraz ustawy o ochronie zdrowia psychicznego, zmieniono brzmienie art. 97, 

przez dodanie ust. 1a określającego odpłatność za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. Zmiana 

weszła w życie z dniem 4 października 2019 r.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.8. - 101.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 4  do protokołu/.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz – wyjaśniła że projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  składanej przez właściciela 

nieruchomości jest ściśle związany z projektem uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi  

z nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz ustalenia 



11 
 

wysokości stawki tej opłaty. Dodała, że w najbliższych dniach zostanie również 

przedstawiony projekt uchwały dotyczący terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  Wszystkie trzy projekty uchwał 

muszą być procedowane razem. Projekty pod względem merytorycznym zostały 

sprawdzone przez Regionalna Izbę Obrachunkowa, ponieważ są to uchwały 

okołobudżetowe.  

 

W niniejszym projekcie uchwały określa się dwa wzory deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra, tj.  

w przypadku nieruchomości: 

 

1) zamieszkałych oraz domków letniskowych lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno- wypoczynkowe; 

2) niezamieszkałych.  

 

Podstawę prawną do podjęcia uchwały stanowi art.6n ustawy z dnia 13 września 1996 

r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach zgodnie z którym rada gminy, 

uwzględniając konieczność zapewnienia prawidłowego obliczenia wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ułatwienia składania deklaracji, określa 

w drodze uchwały wzory deklaracji oraz warunki i tryb ich składania.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad.9. - 102.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie.  

 

Ad.10. - 103.2019 

 

Komisja zadecydowała, że członkowie analizę projektu uchwały przeprowadzą 

indywidualnie. Po zapoznaniu ww. projekt uchwały zostanie omówiony na kolejnym 

posiedzeniu Komisji dnia 27.11.2019 r. o godz. 1200.  
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Ad.11. - 104.2019 

 

Komisja zadecydowała, że członkowie analizę projektu uchwały przeprowadzą 

indywidualnie. Po zapoznaniu ww. projekt uchwały zostanie omówiony na kolejnym 

posiedzeniu Komisji dnia 27.11.2019 r. o godz. 1200.  

 

Ad.12. - 105.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 6  do protokołu/.  

 

Zmiana dotyczy terminu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

która spowodowana jest rozliczeniem wpływów z ww. tytułu w skali danego miesiąca.  

Przedmiotowa uchwała jest aktem prawa miejscowego i jest podstawa do prowadzenia 

dalszych czynności mających na celu pobieranie opłat od mieszkańców miasta  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.13.- BRM.0711.24.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad.14.-  BRM.0005.13.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/.  

 

Ad.15.- BRM.0003.130.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/.  

 

Ad.16.-  BRM.0003.140.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/.  

 

Ad. 1. Komisja zwróciła się z zapytaniem, czy materiał pozyskany  z  parkingu przy ul. 

Staszica i przekazany Miejskiemu Centrum Sportu i Rekreacji nie mógłby być 
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wykorzystany na utwardzenie nawierzchni przy ul. Staszica 16 – 20.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek -jednogłośnie. 

  

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.  

 

Ad.17. Sprawy różne.  

 

1. BRM.0004.36.2019  

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 12 do protokołu/. 

 

2. Komisja złożyła wniosek o sprawdzenie stanu technicznego murów okalających 

cmentarz przy ul. Katowickiej od strony kaplicy. Mur został zniszczony podczas 

wycinki drzew.  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

 Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.  

 

Ad.18. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  
 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

         

 Przewodniczący KGKiM 

 

                                    /-/ Wiesław Sobiechowski 

 

 

 


